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Sermon Application Questions 主日信息應用習題 (1/20/2019) 

 

Church Workers Worthy of Respect & Imitation 配人尊重 & 效法的教會同工 

(Philippians 腓立比書 2:19-30) 

 
Pray and ask God to bless this time of reflection and application of His Word.  Read Philippians 
2:19-30.  Review the sermon if necessary.  Do your best to answer the questions below honestly.   

請以禱告開始，求神祝福這段時間，幫助您思想和運用祂的話。讀腓立比書 2:19-30，若

有必要，可複習主日講道信息。請盡您所能，誠實回答下列問題。 

1. In your church experience, did you ever admire and want to imitate someone?  What 
about that person made you admire and want to imitate? 

在您的教會經驗中，有沒有令您敬佩想效法的人？這個人為何令您敬佩又想效法？ 

2. According to Philippians 2:19-24, who was Timothy?  Why did Paul plan to send him to 
Philippi?  What qualities of Timothy do you find worthy of respect & imitation? 

根據腓立比書 2:19-24，誰是提摩太？為什麼保羅打算派他去腓立比教會？提摩太

有什麼優點配得人尊重和效法的？ 

3. According to Philippians 2:25-30, who was Epaphroditus?  Why did Paul send him to 
Philippi?  What qualities of Epaphroditus do you find worthy of respect & imitation? 

根據腓立比書 2:25-30，誰是以巴弗提？為什麼保羅派他去腓立比教會？以巴弗提

有什麼優點配得人尊重和效法的？ 

4. How can you show respect to our church workers?  Will you do so this week?   

您能如何表達對教會同工的尊重？您願意這個星期就做嗎？ 

5. How can you imitate Timothy and Epaphroditus?  What will you do to make it happen? 

您能如何效法提摩太和以巴弗提？您要如何實踐？ 

Close this time with prayer.  Ask God to help you apply what you have learned, so you will respect 
& imitate church workers like Timothy and Epaphroditus.  Pray also for your family, school, work, 
small group and church, as we cultivate qualities worthy of respect & imitation, God will use us 
to bless those in our lives and use us to lead them and encourage them to trust and follow Jesus, 
as well as contribute to the growth of His church. 

請以禱告結束這段時間，求神幫助您活用所學，助您尊重＆效法像提摩太和以巴弗提這樣

的教會同工。也為你的家庭、學/事業、人際關係、小組和教會禱告，當我們培養這些配

人尊重＆效法的優點時，神會用我們祝福周圍的人，並使用我們帶領和鼓勵人信靠跟隨耶

穌，也使用我們促進教會的成長。 


